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PROTOKOLL FRA MØTE I BRUKERRÅDET FOR BARN OG UNGE. 
MØTET FANT STED 23. APRIL 2012 PÅ ADMINISTRASJONENS 
LOKALER I BYDEL 2 GRÜNERLØKKA MARKEVEIEN 57. 
Forklaring av forkortelser: 
Bydelsbrukerrådet for Barn og Ungdom = BBU  
Ungdomskulturmønstring = UKM 
Sentralt ungdomsråd = SUR 
Barne og ungdomsrådet i Oslo = BURO 
Sammen lager vi et trygt Oslo = SALTO 
Ungdomsbystyremøte = UBM 
Barne- og ungdomspsykiatri = BUP 
Bydelsutvalget = BU 
Ungdommens bydelsutvalgsmøte = UBUM 
 
Fraværende:  
 Navera Nadeem: Lakkegata Skole 
 Victor Prag: X-Ray Ungdomskulturhus 
 Ali Sawafi: Frydenberg Skole 
  
Tilstede:  
 Joachim Aagaard: Elvebakken Skole 
 Xhabir Sabani: Grüner Fotball. 
 Sana Hamoud: leder, Bydel Grünerløkka. 

Hassan Elahi: Sinsen Kulturhus 
Anita Wold: Bydelsutvalget 

  
 
 
 
1. PROTOKOLL. 
Referatet godkjent med rettelse og endring av kommentar fra Anita Wold under punkt  
6. Eventuelt. Setning fjernet i sin helhet (se: ”Alle søkere har fått bevilget noe støtte”). 
 
2. INFORMASJONSRUNDE 
Sinsen Kulturhus: Sinsen Kulturhus har intervjuet ungdommer for ungdomsjobben hos 
Sinsen sommerklubb. Disse intervjuene fant sted 11. – 13. April. Sinsen har hatt en rekke 
workshops den siste tiden. Førstkommende lørdag, 28. April, avholdes 4. Workshop.  
Sinsen Kulturhus har vært representert ved UKM finalen i 2012 med både deltakere og 
dommer.  
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Grüner Fotball: Sesongoppgjøret er nå startet og alle lagene hos Grüner Fotball har startet 
sine seriekamper. A-laget (3. Divisjon) satser i år på opprykk og er videre i NM. 
Grüner skal arrangere fotballskole med oppstart i Mai for barn fra 1. Klasse med 
fotballtrening på Tirsdager. Grüner Juniorlag (2. Divisjon) var tidligere to lag, men har nå 
blitt sammenslått. G96 og G98 hos Grüner vant det uoffisielle Oslo mesterskapet, Winter 
league.  
 
Elvebakken Skole: Ved Elvebakken Skole er det nå stort fokus på tentamen og eksamen. Det 
er fortsatt problemer med kommunikasjon  -det er blitt opplyst at elevrådsrepresentant i 
klassen ikke har ønsket å representere klassen uten at klasseforstander har tatt tak i dette. 
Joachim har forsøkt å kontakte elevrådsleder direkte uten tilbakemeldinger fra leder.  
 
3. REFERAT FRA SENTRALT UNGDOMSRÅD (SUR) V/ HASSAN 
Det har vært vanskelig for Hassan å delta på møtene hos SUR grunnet ekstra treninger.  
Å finne en representant til SUR har vist seg å være problematisk tidligere. BBU har nå ingen 
representant og ønsker å kartlegge problemet for å finne en løsning på dette. 
Det diskuteres hva som kan være bakgrunnen til dårlig oppmøte hos SUR. Fritidsinteresser, 
lønnet arbeid og skolearbeid er noen av temaene som diskuteres.  
Alle representanter ved BBU oppfordres til å tenke nytt iht løsning rundt dette. Hvilke tiltak 
kan settes i gang? Hva må til for å engasjere? 
 
4. TRYGGHET I BYDELEN  
Dette punktet er blitt diskutert tidligere da dette viser seg å være et problem i en rekke 
bydeler. Ved møte hos oppvekst, miljø og kulturkomitéen ble dette punktet diskutert. Navera 
Nadeem og Victor Prag var tilstede ved dette møtet og påpekte viktigheten med belysning i 
bydelen. Det ble også utrykt bekymring for aktiviteter ved og rundt Akerselven. 
Det oppfattes som meget positivt at ungdommene selv deltar på slike møter og kommuniserer 
direkte med politikere. Utførelse av videre tiltak er en omfattende prosess. Politikerne vil, 
grunnet orientering ved dette møtet, kunne videreformidle disse bekymringene til sine partier 
og videre i bystyret.  
 
5. REFERAT FRA UNGDOMMENS BYSTYREMØTE V/ NAVERA  
Punkt frafaller grunnet fravær.  
 
6. HANDLINGSPLAN FOR UNIVERSELL UTFORMING 2012 – 2014 
Kopi av handlingsplan utdelt. Punkt 6 diskuteres da mange organisasjoner ikke har tillatelse 
til å tilrettelegge og styre utformingen av sine lokaler. Dette bør dermed ikke vektlegges eller 
være et absolutt krav ved søknad.  BBU er ellers positive til bydelsdirektørens forslag.  
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7. EVENTUELT 
- Sana informerer om møte hos Brukerrådet i NAV.  
Dette er et sammensatt råd med representanter fra ungdomsrådet, eldrerådet og samtlige andre 
råd. Dersom representantene i BBU ønsker å ta opp noe på disse brukerrådene er det 
anledning på dette. Det ble informert om prosjekt og samarbeid med X-Ray 
Ungdomskulturhus, NAV, Pøbelprosjektet, Ungdoms hospits, sommerjobber for ungdom etc. 
 
- Anita Wold informerer om møte hos oppvekst, kultur- og miljøkomitèen. 
I tillegg til handlingsplan ble det diskutert tildeling av ungdomsmidler i bydel Grünerløkka. 
Nesten alle søkere fikk innvilget sine søknader, bortsett fra prosjekter som har blitt innvilget 
tilskudd i mer enn tre år.  
Næringsrådet har søkt om tillatelse til å arrangere tivoli i Sofienbergparken mer enn 1 gang 
per år. Det foreslås å søkes friluftsetaten om å ha tivoli i eksempelvis Cubaparken som ikke 
benyttes i like stor grad som Sofienbergparken. Representantene i BBU mener at Cubaparken 
er et meget godt alternativ, men det nevnes også at Cubaparken kan oppleves som bortgjemt 
og dermed oppleve mindre besøkende. Sofienbergparken er meget forsøplet og bærer preg av 
at det ikke ryddes godt nok etter tivoli.  
 
- Høringsbrev forslag til retningslinjer for lokale ungdomsråd ved tildeling av 1,5 mill. 
Kopi av forslag til retningslinjer for lokale ungdomsråd ved tildeling av 1,5 mil utdelt.  
Samtlige representanter mener at det ikke skal være behov for egenandel da dette kan 
resultere i at ungdommene ikke har mulighet til å fullføre det gitte prosjekt.  
Det er noe uenighet hos BBU iht dette. Egenandel vil vise engasjement og vilje 
gjennomførelse av prosjekt. Tilskuddsøker viser på denne måten at vedkommende har god 
innsikt og ønske om å gjennomføre prosjektet uavhengig av tildelt sum. 
BBU mener at egenandel ikke bør være et absolutt krav, men at det skal foretas vurdering iht 
dette i sammenheng med prosjekttype og søknadssum.  
Det er enighet i bruk av standard mal ved søknad. Hvis dette ikke er benyttet vil søker 
henvises til nettside og mal. Ved manglende rapportering vil søker og prosjekt bli svartelistet 
og miste mulighet til å få tildelt tilskudd i fremtiden. Rapport og/eller kvittering vil kreves ved 
alle prosjekter og godkjente søknader. 
Søknad må være i hende 1 uke før møtedato for å vurderes ved møte.  
 
- Det stilles spørsmål ved bygningsarbeid på Grünerløkka. Det ytres et ønske om oppdatert 
informasjon iht utbygging i bydelen. 
 
- Dersom det er mulig ønsker BBU agendaen til BU ved fremtidige møter slik at man kan få 
en innsikt i viktige temaer hos BU.  
 
 
Det informeres om møte og sommeravslutning 11. Juni. 
 
 
 
Ref. Nastaran Marie Kowkabi 


